
Zápis z jednání 
 

VV OSH Semily, dne 7.6.2012 od 14:30 v zasedací místnosti kanceláře OSH 
 
Program: 
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH 
3. Kontrola čerpání rozpočtu 
4. Schválení navržených vyznamenání 
5. Informace o proběhlých soutěžích MH, dorost,… 
6. Předání cen PO očima dětí 
7. Problematika grantů 2012. Granty LK, MŠMT, MV 
8. Diskuze a různé 
9. Závěr 
 
Jednání zahájil br. Miksánek, vedením schůze pověřil br. Adametze 
 
1. Zapisovatelem jednání byl určen br. Hlůže, ověřovateli zápisu – br. Krafek a br. Mašek 
 
2. Zápis z minulého jednání přečetl br. Hlůže. Bez připomínek. 
 
3. Kontrola čerpání rozpočtu. Br. Mlejnek seznámil VV se stavem jednotlivých položek 
rozpočtu. Z významnějších pohybů v aktuálním období jmenovány na straně příjmů  – 
provize od HVP, dotace a prodej zboží. Na straně výdajů pak platby do okrsků (již cca 2/3 
vyzvednuty). Celkově probíhá plnění rozpočtu přiměřeně k aktuálnímu období. Br. Miksánek 
upozornil, že obraz letošního hospodaření vylepšují přijaté platby vztahující se k minulému 
roku (doplatek dotace, platba za garáž) 
 
4. Schválení navržených vyznamenání. Návrhy přednesl br. Bachtík. Br. Miksánek navrhl 
ocenit starostu SDH Loukov. Všechna navržená vyznamenání, splňující podmínky a 
náležitosti, byla jednohlasně schválena. 
Br. Vejnar informoval: 
– br. Chrtek (SDH Kruh – bývalý předseda OV ČSPO Semily) oslavil 65 let u hasičů 
(navštívila ho delegace z OSH) 
– je třeba vytvořit almanach zasloužilých hasičů (13 žijících a 9 zemřelých - bude třeba získat 
jejich fotografie) 
– bude třeba určit jak bude samotný almanach tvořen 
 
Dále bylo navrženo pravidlo pro významná výročí členů: Stanovena hranice  - 60 let a dále 
pak každých 5 let, přičemž se toto pravidlo bude vztahovat na všechny zasloužilé hasiče a 
také na členy výkonného výboru. Za realizaci odpovídá br. Vejnar – schváleno jednohlasně  
 
5. informace k proběhlým soutěžím. Br. Štěpánek – kladně zhodnotil školení vedoucích 
mládeže v Bozkově (proběhlo 24.3.2012). Soutěž dorostu v Poniklé proběhla bez problémově, 
rovněž jako okresní kolo soutěže dětí - Plamen  v Kundraticích. Br. Medek zmínil dobrou 
práci rozhodčích na soutěžích „O pohár dráčka Soptíka“. Br Miksánek poděkoval radě 
mládeže a rozhodčím, ocenil školení v Bozkově a úlohu Soptíka pro získávání zkušeností u 
rozhodčích. Br. Mašek informoval o přípravách Okresního kola PS (připravuje SDH Mašov) 
25.6. bude rada velitelů – budou známi všichni postupující. Dále referoval o prvním kole 
Poháru OSH v Tuhani – zdržení soutěže z důvodu úrazu – 25 minut se čekalo na sanitku. 
 



6. PO očima dětí. Br  Adametz – informoval o výsledcích soutěží. Upozornil na každoroční 
problémy se správným zněním jmen účastníků – je třeba na to dbát, tak aby nedocházelo 
k problémům při oceňování dětí. Udělování cen zajistí příslušná SDH a okrsky – ceny budou 
k vyzvednutí v kanceláři OSH od 18.6. Dále br. Adametz upozornil na slabou účast členů 
rady prevence. 
 
7. Granty. Br. Miksánek informoval o stavu krajských grantů – žádosti kráceny o 10 %, 
podmínka pro získání grantu – včas zaplacené příspěvky. Podpořené aktivity OSH : PO očima 
dětí, Plamen, Dráček Soptík, Okresní kolo PS, Pohár OSH v PÚ. Grant MŠ na vzdělání a 
mzdy a grant MV na Plamen a Okresní kolo PS. 
 
8. Různé: 
Br. Miksánek: 
- sdělil, že v rámci akce Panel funguje pro všechny účastníky pojištění od organizace ADRA.   
- upozornil, že je třeba natřít střechu nové garáže – navržena odměna 1200 Kč – jednomyslně 
schváleno 
- navrhl pokusit se z Programu 99 LK získat dotaci na koupi domu pro sídlo OSH. Schválen 
záměr kontaktovat majitelku domu s dotazem na možnost koupě a případnou cenu – od toho 
se budou odvíjet další kroky. 
 
plánované oslavy SDH 
9.6. Svojek, Lomnice n. P. Nedaříž, Karlovice, Kadeřavec 
11.8. Valteřice 
15.9. Roztoky u Jilemnice 
 
Br. Mlejnek: 
- dovolená OSH 22.7. – 6.8. 
- navrhl na zvážení rozšíření pracovní doby na OSH na 3 dny v týdnu (výkonný výbor vzal na 
vědomí a uložil zjistit finanční dopady v případě realizace tohoto záměru) 
 
 
Jednání ukončeno  16:30 


